



BAHASA MELAYU

TAHUN 6

UNIT 17 BUDI YANG BAIK

DIKENANG JUA

NAMA : \_\_\_\_\_

KELAS : \_\_\_\_\_

 SUMBER  
PENDIDIKAN.COM

## UNIT 17 BUDI YANG BAIK DIKENANG JUA

### Hormati Bendera Kita

(Jawab soalan di bawah dengan memberikan respons)

1. Siapakah Mohamed bin Hamzah?

---

---

2. Bagaimanakah cara kita mengibarkan Jalur Gemilang?

---

---

3. Berapa darjatkah kecondongan bendera yang dikibarkan pada premis?

---

---

4. Apakah yang dilakukan oleh kedua-dua murid itu ketika bendera dinaikkan?

---

---

5. Bagaimanakah cara kita menyusun kedudukan bendera di tiang sekolah?

---

---

## Harumkan Nama Malaysia

Jawab soalan pemahaman

### Harumkan Nama Malaysia



LONDON, 17 Mei – Norman bin Musa, seorang rakyat Malaysia yang telah mengusahakan restoran makanan Malaysia di London. Beliau juga pengeluar rempah-ratus yang terkenal pada peringkat antarabangsa.

Norman juga tukang masak utama yang mengajarkan masakan Malaysia dengan menggunakan rempah-ratus dari Malaysia. Beliau juga menggunakan rempah-ratus ini di restoran dan di kelas masakannya di London. Semangat jati dirinya terserlah dalam masakan Malaysia.

Norman juga sentiasa mempromosikan masakan Malaysia. Antara masakan Malaysia yang dijual di restorannya termasuklah sate, roti canai dan masak lemak cili padi. Beliau

tidak pernah menjual masakan Barat kerana jati diri Malaysianya yang tetap menebal.

Selain itu, Norman juga turut menyertai banyak pertandingan masakan pada peringkat antarabangsa. Beliau juga telah memenangi pelbagai anugerah sepanjang usahanya mengharumkan nama negara di persada dunia. Antara kejayaannya termasuklah Cef Muda Asia dan Timur Tahunan Terbaik pada Anugerah Kari Asia 2012. Beliau turut disenarai pendek dalam kategori Cef Tahunan Terbaik pada Anugerah Festival Makanan dan Minuman Manchester 2009. Pada tahun 2010 pula, beliau dipilih selaku cef rasmi bagi pasukan Formula 1 Lotus.

Walaupun Norman telah lama menetap di London, namun semangat patriotik tetap utuh dalam jiwanya. Beliau bangga menjadi warganegara Malaysia. Sebagai bukti, cintanya kepada tanah air jelas terpancar apabila Jalur Gemilang dikibar setiap kali demonstrasi masakan diadakan di luar negara. Nama Malaysia sentiasa dekat di hati beliau biarpun berada di perantauan. Oleh sebab itu, beliau dikenali sebagai “Malaysian Chef Norman Musa”. Di samping itu, beliau tetap berbahasa Melayu apabila dikunjungi oleh pelanggannya dari Malaysia.

1. Buktikan kehebatan Norman bin Musa dalam bidang masakan.

---

---

2. Sebagai rakyat Malaysia, nyatakan cara Norman bin Musa mengharumkan nama Malaysia di persada dunia dalam bidang masakan.

---

---

3. Apakah bukti yang menunjukkan Norman bin Musa cinta akan negara?

---

---

4. Nyatakan cara lain untuk mengharumkan nama negara selain bidang masakan. Jelaskan

---

---

---

---

## Biar Putih Tulang

Sambung cerita di bawah

Alkisah pada zaman dahulu, kehidupan sekumpulan haiwan di sebuah negeri umpama tikus jatuh ke beras. Mereka hidup dengan aman damai.

Malangnya, pada suatu hari, negeri mereka telah diserang oleh jentolak. Negeri mereka diceroboh secara haram. Dengan rakusnya, jentolak itu menumbangkan pokok-pokok yang telah berusia beratus-ratus tahun.

Syahadan, Sang Gajah yang gagah seperti Badang memanggil warga negeri itu berkumpul.

Seterusnya, Sang Gajah berkata "Wahai penduduk negeri Indah Permai, bersatu kita teguh, bercerai kita roboh!"

"Marilah kita bersatu hati mempertahankan negeri ini hingga titisan darah terakhir," kata Sang Merang.

Tiba-tiba, haiwan-haiwan di situ terdengar suatu suara.

"Ah, aku mahu lari dari sini!" kata Sang Biawak yang menyebabkan haiwan lain terpaksa bagaikan dipanah halilintar.

"Hujan emas di negeri orang, hujan batu di negeri sendiri. Aku tetap cinta akan negeriku," kata Sang Siput sambil mengesot ke arah Sang Biawak.

"Biar putih tulang, jangan putih mata," kata Sang Gajah.  
Akhirnya \_\_\_\_\_

---

---

---

---

---

---

---

---